

## 駐印度代表處經濟組 函

受文者：經濟部國際貿易署

發文日期：中華民國113年2月2日

發文字號：竺經字第1130005033號

速別：最速件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如文 (竺經1130005033\_Attach1.pdf)

主旨：有關印度商工部貿易救濟局(DGTR)對進口「聚氯乙烯糊樹脂」(PVC Paste Resin)反傾銷調查案徵求問卷之收件日期延長事，報請鈞察。

說明：

- 一、依據印度商工部貿易救濟局(DGTR)本(2024)年2月2日第F. No. 6/17/2023-DGTR號通知辦理(如附件)；鈞局本年1月23日貿多字1137002211號函副本奉悉。
- 二、上函有關印方對自我國、中國大陸、韓國、馬來西亞、挪威及泰國進口之「聚氯乙烯糊樹脂」(PVC Paste Resin)反傾銷調查案徵求問卷之收件日期延長，相關利益關係人可在2024年2月9日前填覆問卷及提供書面意見以電郵方式遞交至ddl1-dgtr@gov.in。
- 三、本案相關公告內容及出口商應填覆之調查問卷，可自印度商工部貿易救濟局網站(www.dgtr.gov.in)之Anti Dumping Questionnaire項目下載。

正本：經濟部國際貿易署



副本：經濟部產業發展署

電子公文  
2024/02/02  
19:27:58  
交換



裝

訂

線



**F. No. 6/17/2023-DGTR**  
**Government of India**  
**Ministry of Commerce & Industry**  
**Department of Commerce**  
**Directorate General of Trade Remedies**  
**4<sup>th</sup> Floor, Jeevan Tara Building,5, Parliament Street, New Delhi - 110001**

Dated: 2<sup>nd</sup> February, 2024

**Case No. AD-OI (16/2023)**

To,  
All Interested Parties

**Subject: Extension of the time for filing questionnaire responses in the anti-dumping investigation concerning imports of "Poly Vinyl Chloride Paste Resin" originating in or exported from China PR, Korea RP, Malaysia, Norway, Taiwan & Thailand.**

Sir/Madam,

1. Requests have been received from few interested parties for granting extension of the time for filing questionnaire responses (QRs) in the subject investigation. After careful consideration of the said requests, the Authority has granted an extension of time **till 9<sup>th</sup> February 2024** for the same.
2. It is, therefore, advised that all the interested parties should file their questionnaire responses within the stipulated time as extended above. Since, the investigation is time bound, no further request for extension of time will be considered by the Authority.
3. This issues with the approval of the Designated Authority.

  
**(Vivek Singh)**

**Director**

Email: [dd11-dgtr@gov.in](mailto:dd11-dgtr@gov.in)

Phone no: 011-23408721